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Protokoll Sektionsmöte 4
Sal: HB1
Tid: 17.30
Datum: 2023-05-01
Mötesordförande: Ebba Lindholm
Mötessekreterare: LinnéaWestberg

1. Mötets öppnande
Ebba Lindholm öppnar mötet.

2. Val av
a. mötesordförande

Emrik Rehnberg nominerar Ebba Lindholm till mötesordförande som godkänner
nomineringen och presenterar sig. Mötet godkänner Lina Bökmark som
mötesordförande.

b. mötessekreterare
Ebba Lindholm nominerar LinnéaWestberg till mötessekreterare som accepterar
nomineringen. Mötet väljer LinnéaWestberg till mötessekreterare.

c. två justeringspersoner tillika rösträknare
Ebba Lindholm nominerar Ella Enström ochMatilda Ledung till
justeringspersoner. Båda godtar nomineringen. Ella Enström ochMatilda Ledung
väljs in till justeringspersoner tillika rösträknare.

3. Föregående mötesprotokoll
Inga synpunkter eller frågor om tidigare mötesprotokoll. Mötet �nner det behörigt anslått.

4. Mötets behöriga utlysande
Inga synpunkter eller frågor ommötets utlysande. Mötet �nner det behörigt utlyst.

5. Fastställande av mötesordning
Axel Ohlsson säger att mötesordningen kan hittas på hemsidan i reglementet och förklarar
sedan mötesordningen.

Mötet godkänner mötesordningen.
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6. Fastställande av dagordning
Lovisa Thim yrkar på att lägga till en punkt under 9. Års- och revisionsberättelser för
ansvarsbefrielse av prosex.23.
Lovisa Ljungdahl yrkar på att lägga till ett meddelande från p.r.o.sex.
Vilgot Holtmann yrkar på att lägga till en punkt under 9. Års- och revisionsberättelser för
ansvarsbefrielse av TDlaget 21.

Mötet godkänner dagordningen med ändring.

7. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

8. Meddelanden

a. Programansvarig
Inget meddelande.

b. Studievägledaren
Inget meddelande.

c. Kårledningen
Inget meddelande.

d. Inspektor
Mikael Lindén tackar för TDs jubileumsbal, han tycker det var väldigt kul. Han
hoppas också att alla hade en bra valborg.

e. TD-styret
Emrik Rehnberg tackar kommittéerna för väl genomförda överlämningar. De har
börjat avrunda projekt som har påbörjats under året. Han tackar för att så många
kom på styrets sista sektionsmöte.

May Venke Gylseth presenterar nulägesrapporten.

Axel Ohlsson presenterar motivationen för fêskarstipendiet.
Motivationen:
“Han har spridit otroligt mycket glädje under året och visade redan första dagen på
mottagningen att han genuint bryr sig om andra och gjorde en extra nollbricka till
någon som behövde åka o jobba, tycker jag har fortsatt se sånna små fina handlingar
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hela året. Han bjöd helt spontant på en paradisask till alla utan att ta cred för det
också har jag hört. En toppen kille!”

Med det gratuleras SixtenWik sommottagare av årets Fêskarstipendie!

f. SNTD
Debbie Sjöberg tackar för året. Hon uppmanar att självnominera sig till vakanta
poster i SNTD och önskar alla en trevlig sommar.

g. TDjobb
Annika Hilmersson tackar för året och tackar alla deltagare i deras evenemang. Hon
uppmanar att självnominera sig.
Visar �lm.

h. TDlaget
Elin Dahl tackar alla som kommer på deras pass.
Visar �lm.

i. TDnollk
Ella Enström tackar alla som anmält sig till phaddrar.
Visar �lm.

j. prosex.
Astrid Eriksson tackar alla som kommit på prosex arr, och alla som pu�at dem.
Hon påminner om SommarsiTDsen den 2 juni.
Visar �lm från CM.

k. JämTD
Louise Nordanstig uppmanar till att söka till JämTD.

l. Valberedningen
Lovisa Ljungdahl säger att valberedningen har haft väldigt kul med alla intervjuer
inför nomineringarna. Hon uppmanar att självnominera sig.

m. ReqruiTD
Lukas Dahlberg säger att de kommer hålla en asp där de informerar vad det innebär
att sitta i ReqruiTD. Det kommer mer info inom kort.

n. p.r.o.sex.
Det var bättre förr.

9. Års- och revisionsberättelser
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a. TDnollK 23
Matilda Sternhufvud läser upp sin årsberättelse. Noa Escobar läser upp sitt
kassörutlåtande.

Ida Olofsson läser upp revisorernas revisionsberättelse och säger att de inte �nner
någon anledning till anmärkning. De tillstyrker sektionens ansvarsbefriande av
Matilda Sternhufvud och Noa Escobar.

Ebba Lindholm öppnar för diskussion. Ingen diskussion.

Mötet beviljar Matilda Sternhufvud och Noa Escobar ansvarsfrihet.

b. TDlaget 23
EbbaWeyler läser upp sin årsberättelse. Jakob Steen läser upp sitt kassörutlåtande.

Cesar Molin läser upp revisorernas revisionsberättelse och säger att de inte �nner
någon anledning till anmärkning. De tillstyrker sektionens ansvarsbefriande av
EbbaWeyler och Jakob Steen.
Ebba Lindholm öppnar för diskussion. Ingen diskussion.

Mötet beviljar EbbaWeyler och Jakob Steen ansvarsfrihet.

c. prosex.23
Annie Joelsson kan inte närvara och därför läser Lovisa Thim upp hennes
årsberättelse.. Lovisa Thim läser också upp sitt kassörutlåtande.

Ida Olofsson läser upp revisorernas revisionsberättelse och säger att de inte �nner
någon anledning till anmärkning. De tillstyrker sektionens ansvarsbefriande av
Annie Joelsson och Lovisa Thim.

Ebba Lindholm öppnar för diskussion. Ingen diskussion.

Mötet beviljar Annie Joelsson och Lovisa Thim ansvarsfrihet.

d. TDlaget 21
Alice Olofsson kan inte närvara och därför läser Filip Palmgren upp hennes
årsberättelse. Filip Palmgren läser också upp sitt kassörutlåtande.

Vilgot Holtmann läser upp revisorernas revisionsberättelse och säger att de inte
�nner någon anledning till anmärkning. De tillstyrker sektionens ansvarsbefriande
av Alice Olofsson och Filip Palmgren.

Ebba Lindholm öppnar för diskussion. Ingen diskussion.

Mötet beviljar Alice Olofsson och Filip Palmgren ansvarsfrihet.
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Emrik Rehnberg yrkar på 15 min ajournering av sektionsmötet.

Mötet beslutar enhälligt att bifalla yrkandet.

10. Preliminärbudget verksamhetsåret 24/25
May Venke Gylseth presenterar en sammanfattning av preliminärbudgeten.

Ebba Lindholm öppnar upp för frågor. Inga frågor.
Ebba Lindholm öppnar upp för frågor. Ingen diskussion.

Ebba Lindholm öppnar upp för diskussion.

Mötet godkänner enhälligt preliminärbudgeten.

11. Inval
a. TD-Styret

Ordförande
Valberedningen nominerar Louise Nordanstig till ordförande i TD-Styret. Louise
godtar nomineringen.

Louise Nordanstig presenterar sig. Hon går i tvåan och söker till Styret för att få
vara med och göra sektionen ännu bättre. Hon tyckte det var kul att sitta som
ordförande i JämTD och vill fortsätta engagera sig. Hon är taggad och vill lägga ner
mycket tid, och bidrar med positiv energi och sin tidigare erfarenhet av att sitta som
ordförande.

Ebba Lindholm öppnar för frågor.

Ebba Lindholm frågar vad som är roligast och mest utmanande. roligast att jobba
tillsammans för att förbättra sektionen och samarbeta med andra kommittéer och
utskott samt övriga sektioner på Chalmers. Detta kan också vara svårt, att alla ska
komma överens.

Matilda Sternhufvud undrar om det är något speciellt hon vill förändra. Louise vill
ha bättre samarbete mellan kandidaten och mastern, speciellt är det viktigt för de
som inte gått TD-kandidaten innan.

Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.
Diskussion.
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Mötet väljer enhälligt in Louise Nordanstig till ordförande i TD-styret.

Kassör
Valberedningen nominerar Anton Betsgren till kassör i TD-styret. Anton godtar
nomineringen.

Anton Betsgren presenterar sig. Han går i tvåan och har sökt för att det är ett viktigt
arbete. Han har läst företagsekonomi.

Ebba Lindholm öppnar för frågor.

Lukas Hammargren undrar hur mycket pengar prosex. kan få för en stor neonskylt
till tågvagnen.
Anton: Lagom.

May Venke undrar hur han kommer hantera att arbeta självständigt.
Anton säger att han redan gör mycket sådant arbete så det kommer gå bra.

Axel Ohlsson undrar vad skillnaden är mellan debit och kredit.
Anton: Debit är pengar du har och kredit är pengar du inte har.

May Venke Gylseth: vad är din favoritvaluta?
Anton: $

Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.
Diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Anton Betsgren till kassör i TD-styret.

Ledamöter

Valberedningen nominerar Lovisa Thimmed rekommendationen Vice
Ordförande, Gustav Götborg med rekommendationen SAMO och David
Löwenborg med rekommendationen Sekreterare, som ledamöter i TD-styret.

Ida Thörsman självnominerar sig.

De nominerade presenterar sig.

Lovisa Thim vill sitta i styret. Vill jobba i grupp igen med en ny grupp, och vill
fortsätta bidra till sektionen. Hon vill vara vice eftersom hon suttit prosex. och har
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koll på kommittélivet. Hon vill gärna vara en mellanhand och även trä�a folk från
andra sektionen.

Gustav Götborg vill engagera sig i styret för dte är en bra balans mellan kul och
allvarliga beslut. SAMO tilltalar eftersom han vill vara en trygg punkt för
människor i hans närhet.

David Löwenborg vill bli sekreterare för att han redan har bra koll på bilen och är
bra på att skriva. Han har gjort ett skrivtest och kan skriva 65 ord/min.

Ida Thörsman går i ettan och vill sitta i Styret för att hon vill påverka TD till det
bättre.

Ebba Lindholm öppnar för frågor.

Saga Giss undrar vilken roll Ida vill ha i styret. Ida tycker det är kul med PR, vill få
TD att se bra ut och vill få �er att komma på arren.

Lovisa Ljungdahl frågar alla om det är något speciellt område de vill utveckla.
David vill att hemsidan ska bli snyggare.
Ida vill utveckla merchen.
Gustav vill förbättra arbetsmiljön på våningen.
Lovisa har inget speci�kt.

Lukas Hammargren frågar Lovisa när hon ska laminera städlistan som sitter på
dörren i rummet.
Lovisa: imorgon. Axel Ohlsson tillägger att det är löst nu.

Einar Meijer: Photoshop/Illustrator?
Ida: Illustrator

Lovisa Ljungdahl undrar vad de tror kommer bli roligast under året.
Lovisa Thim ser fram emot att samarbeta med gruppen.
Ida ser fram emot att vara fejknollan.

Annika Hilmersson undrar vad de tror kommer vara svårast med att sitta i styret.
Lovisa säger att ta ansvar för hur man gör när inte alla är i rummet.

Saga Giss undrar hur taggade de är på att anordna ohmsits?
De är taggade.
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De nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.
Diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Lovisa Thim, David Löwenborg, Ida Thörsman och
Gustav Götborg som ledamöter i TD-styret.

b. TDjobb
Ordförande
Valberedningen nominerar Amelie Russberg till ordförande i TDjobb. Amelie
godtar nomineringen.

Amelie Russberg presenterar sig. Hon är glad och ny�ken och vill lära känna nya
människor. Hon jobbade ett år på ABB där hon knöt många nya kontakter. Hon
söker TDjobb för att kunna dela med sig av sina erfarenheter, få samarbeta med de
andra medlemmarna för att visa arbetsmarknaden hur bra TD-sektionen är.

Ebba Lindholm öppnar för frågor.

Lukas Hammargren undrar hur många kontakter hon har på LinkedIn.
Amelie: över 200.

Annika Hilmersson frågar vilket som skulle vara hennes drömföretag.
Amelie: ABB, Ikea, Volvo, Apple

May Venke Gylseth frågar Amelie hur hon ska göra för att dra in pengar?
Amelie vill samarbeta medM och Z. Och nå ut till så många företag sommöjligt.

Ebba Lindholm undrar hur Amelie ska sälja in TD.
Amelie var med i Årets säljare-tävlingen och kom trea. Hon ska använda samma
strategi nu.

Alexander Lundh: TDjobb eller Styret?
Amelie säger att hon blivit övertalad av Annika att styret är roligare.

Annika Hilmersson undrar vad hon ser mest fram emot.
Amelie säger att hon vill umgås med gruppen och knyta kontakter med företag,
bland annat sådana man inte hört talas om innan. Hon vill också samarbeta med
andra arbetsmarknadsgrupper.
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Den nominerade lämnar rummet. Valberedningen läser upp sin nominering.
Diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Amelie Russberg till ordförande i TDjobb.

Ledamöter

Valberedningen nominerar David Roman, Filip Nordhage, Emil Sirsjö och Silja
Kuang till ledamöter i TDjobb. De godtar nomineringen.

De nominerade presenterar sig.

David Roman vill lära känna företag och skapa �er LinkedIn-kontakter.

Filip Nordhage vill samarbeta med företag och alumner.

Emil Sirsjö går i ettan och vill sitta i TDjobb för att få kontakt med företag,
arrangera arr, bland annat casekvällar. Han vill bidra med att nå ut till främst ettan
om vilka företag man kan hamna på efter examen.

Silja Kuang vill delta på event för att lära känna nya och relevanta företag. Hon vill
hjälpa studenter att hitta jobb, arrangera event och öka chanserna för TD-studenter
att få jobb.

Ebba Lindholm öppnar för frågor.

Wilma Tholin undrar när de senast rensade sin inkorg.
Davud: aldrig
Filip: igår
Emil: kommer börja med det nu

Thora Jirdén frågar vad det jobbigaste de vet är.
David: stå framför folk o prata
Filip: bli underkänd på prov.
Emil: diska

David Löwenborg undrar vad deras största ambition är med året.
David: göra så många cold calls till företag sommöjligt.
Filip: samarbeta med andra arbetsmarknadsföreningar
Emil: att studenter ska få mer koll på vad det �nns för möjligheter efter examen.

So�a Olseke undrar vad de hade spenderat 3000kr på ICA
mentorskapsprogrammet.
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Hur många ord skriver ni per minut?
David: inte tillräckligt för att skriva mötesprotokoll. Filip håller med.

Rickard Lindgren: Vilka företag vill ni samarbeta med?
David: Geely
Filip: större företag, t.e.x. Ikea eller Volvo.
Emil håller med Filip om att samarbeta med stora företag, men också små.

David Löwenborg undrar om det �nns något företag de inte vill jobba med.
De kommer inte på något speci�kt just nu.

Ebba Lindholm säger att det blir många cold calls och att det är svårt att nå fram
och undrar därför hur de ska göra för att nå fram..
David: tillit till sig själv.
Filip: Det �nns inget magiskt, man får ligga i, och ha lite tur.
Emil: På större företag kanske man har en egen kontakt man kan gå via.

De nominerade lämnar rummet. Diskussion.
Mötet väljer enhälligt in David Roman, Filip Nordhage, Emil Sirsjö och Silja
Kuang som ledamöter i TD-jobb.

c. SNTD
Ordförande
Valberedningen nominerar EbbaWeyler till ordförande i SNTD. Ebba godtar
nomineringen.

EbbaWeyler presenterar sig. Hon går i tvåan och har suttit som ordförande i
TDlaget tidigare. Hon vill nu sitta i SNTD för att påverka utbildningen och hon
kommer sträva efter att utveckla den. Som ordförande kommer hon bidra med
problemlösningsförmåga och se till att alla i gruppen trivs.

Ebba Lindholm öppnar upp för frågor.

Alexander Lundh: SNTD eller Styret.
Ebba säger båda.

Einar Meijer undrar hur taggad Ebba är på ohmsits.
Ebba föreslår en �ka.

Saga Giss undrar vad hon gillar mest att baka.
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Ebba säger att hon glömde en gång ägg och mjöl i en kaka men det blev ganska gott
ändå.

Debbie Sjöberg frågar hur hon ska göra när Dagman inte svarar på mail.
Ebba: maila igen eller ringa.

EmmaWallin: Hur ska du få �er att svara på kursutvärderingarna?
Ebba tycker att det vore bra att förbättra utformningen av kursutvärderingarna.

Saga Giss undrar vad hon är mest taggad på.
Ebba: att vara med på kursutvärderingar, få fram sektionens åsikter och tankar om
utbildningen och kurserna.

Den nominerade lämnar rummet. Diskussion.

Mötet väljer enhälligt in EbbaWeyler till ordförande i SNTD.

Ledamöter
Valberedningen nominerar Sonja Bergman till ledamot i SNTD. Sonja godtar
nomineringen.

Isak Berntsson, Annika Hilmersson ochMatilda Wöhrer självnominerar sig.

De nominerade presenterar sig.

Annika Hilmersson går i tvåan och sitter i styret och TDjobb. Nu vill hon förbättra
utbildningen genom att sitta i SNTD.

Sonja Bergman går i ettan vill engagera sig samt göra nytta för sektionen och
utbildningen.

Isak Berntsson vill fortsätta engagera sig. Han tyckte det var roligt att vara med på
en rond med ledningen och därför passar SNTD.

Matilda Wöhrer har suttit som fanbärare och ReqruiTD och vill fortsätta vara
engagerad. Hon älskar �ka.

Ebba Lindholm öppnar för frågor.

Matilda Ekblad undrar vad de ska göra med alla presentkort de kommer få från
kursutvärderingarna?
De svarar �ka, pennor och kursmaterial.
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Tora Jirdén: SNTD, TDjobb eller styret?
Annika: alla.

Debbie Sjöberg: Hur många gånger per dag är det lagom att �ka.
Annika: 10
Sonja håller med.
Isak: �nns ingen övre gräns.
Matilda håller med.

Saga Giss undrar vad de är mest taggade på.
Annika: se vad andra sektionen har för problem.
Sonja håller med och ser fram emot att baka
Isak är taggad på att baka.
Matilda är taggad på att baka och att få höra om olika kurser.

De nominerade lämnar rummet. Diskussion.
Mötet väljer enhälligt in Saga Giss ochMatilda Ekblad som ledamöter i SNTD.

d. Ordförande JämTD
Valberedningen nominerar Isabell Lahti till ordförande i SNTD. Isabell godtar
nomineringen.

Isabell Lahti presenterar sig. Hon går i ettan. Hon söker på grund av två
anledningar. Först att det är ett viktigt arbete och jämlikhet får inte tas för givet.
Hon vet hur det är att känna sig osäker och därför är det så bra med en förening
som �nns till för att inkludera alla. Den andra anledningen är att få engagera sig och
lära känna �er. Som ordförande kommer hon hålla samman gruppen och se till att
alla får ta plats. Hon ser fram emot personlig utveckling och vill få alla att känna sig
trygga och förstådda i gruppen. Arbetet ska vara både strukturerat och roligt. Alla
ska känna sig välkomna på arren, det ska vara ett safe space för alla på TD.

Ebba Lindholm öppnar upp för frågor.

Louise Nordanstig undrar om hon vill arbeta med något speciellt.
Isabell vill hålla mysiga arr dit alla kan gå och få nya vänner. Och omman haft en
dålig dag kan man ändå ha något att se fram emot efteråt.

Den nominerade lämnar rummet. Diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Isabell Lahti till ordförande i SNTD.
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e. Fanbärare
TD-styret säger att det inte �nns någon som är nominerad till fanbärare och
öppnar därför upp för övriga nomineringar direkt.

Axel Ohlsson, Matilda Ekblad och Deborah Sjöberg självnominerar sig.

De nominerade presenterar sig.

Deborah Sjöberg går i trean och sitter i styret. Hon har både svart och vit mössa.
Matilda Ekblad går i trean och sitter i styret. Hon har presentkort på Store så nu är
hon redo att köpa mössa.
Axel Ohlsson går i fyran och har köpt en frack till balen så nu kan han använda den.

Ebba öppnar för frågor.

Lukas Hammargren undrar hur man skålar på en �nsittning.
Debbie förklarar.

May Venke Gylseth säger att man behöver gå och bära fanan samtidigt och undrar
därför hur de ska se till att köra armträningspass med TDlaget?
Debbie: barnen kan hjälpa oss på passen.
Axel föreslår spjutkastning på passen, fanan är som ett spjut.

De nominerade lämnar rummet. TD-styret läser upp sin nominering.
Diskussion.

Mötet väljer enhälligt in som fanbärare.

12. Övriga frågor
Inga övriga frågor.

Emrik vill tacka för året och förtroendet som styret fått av sektionen. Han säger att det har
varit fantastiskt att samarbeta med alla som bidragit. Det är jättekul att lämna över till det
nya gänget och tror de kommer göra ett superbra jobb.

13. Mötets avslutande
Ebba Lindholm förklarar mötet avslutat.
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Justeringspersonernas underskrifter:

_________________________ _________________________
Ella Enström Matilda Ledung

Firmatecknares underskrifter:

___________________________
Invald ordförande, Louise Nordanstig

___________________________
Invald kassör, Anton Betsgren

___________________________
Avgående ordförande, Emrik Rehnberg

___________________________
Avgående kassör, May Venke Gylseth

Maximalt antal närvarande 2023-05-04: 48 varav 47 röstberättigade


